
Styremøte Norsk spaniel klubb avdeling Rogaland. 16 august 2016 

Innkalt av:             Leiar Eva Bjelland 

Møtetypa:             Styremøte 

Deltakarar:            Eva Bjelland, Hans Hodne, Siw Gjesdal og Ketil Simonsen. 

Referat frå forrige møte lest opp og godkjent. 

Sak Ein: Kommande aktivitetar. ( Aktivitetsplanen)  

-Vatnapport treningar startar opp etter sommaren 17. august. 

-Hans tek kontakt med Ida Anette på Haugalandet for ein drøs om ativiteten der.  

- Utstillingstrening går sin gang. 

-Uoffisiell jaktprøve i Ølensvåg 21. august. Hans sender kritikkskjema digitalt til arrangøren for pre-

utfylling. Ketil får skjema av Siw, skanner det, og videresender til Hans. 

-Pelsstellkurs 23 august. Siw tek med klyppebord, og bøker for salg. Oddvar vil gjerne ha med 

klyppeutstyr for salg, dersom det let seg gjera å få ein avtale med ein butikk.  

-Jaktanleggs, og apportprøvar 27 august. –Greit med påmeldte. Trengs kritikkskjemaer. Treng 20 av 

kvar. Siw tek det med på klyppekurset. Spør Charlotte om å væra med å skriva. Hans tek med, og 

riggar opp stor grill. Den trengs uansett til familiedagen dagen etter.  Det trengs og premiar. 10krus 

og rosettar. (Siw)  

-Familiedag 28 august. Kl. 12-16. frammøte for styret kl.1100. Eva sender revidert 

huskeliste/arbeidsfordeling. Sjå referat av 10. mai.  

-Lydigheitskurs. Instruktør Ketil. Helga 17 og 18 september, og fire påfølgande mandagar, frå den 26. 

september. Pris 1200 for medlemmar, 1600 for ikkje medlem.  

-Utstilling 11.September. Utstillingskomiteen har kontroll. Ber styret om ein utstillingsleiar. Lisbett 

handterar økonomi. Hugs bøker for salg. Hans og Ketil tek seg av kiosken. Utstillingskomiteen har 

laga liste med arbeidsoppgåver.  

-Bevegeleg  jakt og apportprøve. Hans annonserar på facebook etter jaktanleggsprøvane. Det vil 

trengast kritikkskjema og premiar.  

-eventuelle saker. –Instruktørar på kurs kan godt få ein litan oppmerksomheit frå styret. Særleg 

instruktørar som gjer ein jobb for klubben utan honorar. Siw undersøker kva som er å få tak i 

gjennom medlemsbutikken. Ellers er blomster og aktuelt.  

-Siw sender inn ny bestilling på kritikkskjemar, då me fekk litt lite ved sist bestilling. 

-Styret vil og prøva å få med fleire folk til å hjelpa til ved arrangement, med til dømes kakebaking og 

slikt. 

-Deadline våre spaniels: 1. november. 

Neste styremøte 11. oktober, kl. 1900, heime hjå Ketil. 


